
Verslag vergadering Sportraad 
19-08-2015  -  Demerstrand  
 
Aanwezig: Josephine, Simone, Patje, Erik, Isabelle, Guido, Birgitte, Koen, Karen, Luc (verslag). 
Verontschuldigd: Ronny, Mieke 
 
 
1. Advies Multimove 
Sportpromotor Stefan Lenaers geeft uitleg over dit project dat in heel Vlaanderen georganiseerd wordt. De 
sportraad staat er 100% achter en geeft hierover een positief advies. 
 
2. Kermisloop: stand van zaken 

• Zondag 13/09 vanaf 14:00 uur. Start en aankomst op het marktplein. 
• De tijdregistratie zal dit jaar elektronisch gebeuren. 
• Simone en Koen zullen een handje komen helpen.  

 
3. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Geen opmerkingen, dus goedgekeurd. 
 
4. Advies aankoop shotklokken basketbal 
De volgende bedenkingen worden gemaakt: 
> Moet de gemeente op alle basketbalterreinen waar ploegen “graag spelen” zorgen voor alle voorzieningen 
die de basketbalbond voorschrijft (waaronder een shotklok)? De heren van de Gems spelen graag in de 
grote sporthal, de heren van de Black Sheep in de kleine hal.  
> Moet er op het achterste terrein in de grote hal een shotklok komen terwijl enkel de jongste ploegen daar 
spelen en deze geen shotklok nodig hebben? 
> Als een sportbond op relatief korte termijn de regels enkele malen verandert en daardoor de gemeente op 
kosten jaagt, moet de gemeente dan alleen voor deze kosten opdraaien? Of kan aan de club(s) gevraagd 
worden om een deel van de kosten te dragen? 
 
Advies sportraad: voorlopig niets doen. Er is momenteel één terrein dat volledig uitgerust is en dit is 
voldoende. De ploegen die dit nodig hebben kunnen zich qua uur en/of locatie schikken. De ploegen die dat 
niet willen moeten zelf voor de nodige extra’s zorgen (zoals nu de Black Sheep in de kleine sporthal deed).  
Als het aantal basketploegen in onze gemeente toeneemt waardoor één terrein niet meer voldoende is, of 
als de regels van de basketbalbond veranderen kan dit opnieuw bekeken worden. 
 
5. Stand van zaken nieuwe infrastructuur 
Gezien de slechte ondergrond waarop gebouwd zal worden wil het AGB, alvorens het voorontwerp goed te 
keuren, weten of de geschatte prijs voor de fundering realistisch is. Daarom zal er binnenkort een 
grondsondering uitgevoerd worden.  
 
6. Aanvraag huur infrastructuur door Stardancers  
De Stardancers willen ook in 2016 hun wereldbekerwedstrijd acro op het Demerstrand organiseren. De 
vergadering vindt dit prima, maar stelt voor om de voorwaarden aangaande het voorkomen van 
drankgebruik in de sporthallen schriftelijk vast te leggen en een borg te laten betalen ter naleving ervan. 
 
7. Varia 

• Wifi op het Demerstrand doet het niet meer. Wordt doorgegeven aan de systeemverantwoordelijke. 
• De toiletten van de cafetaria zien er niet uit. Eddy zal een klachtenmail sturen naar info@diepenbeek 
• Enkele lampen van de grote sporthal dienen vervangen te worden.  
• Licht grote hal: dit wordt aangepast als er vanuit de bonden een klacht hierover komt. 
• Hondenweide: de sportraad vindt het jammer dat die er toch gekomen is. Deze weide werd geregeld 

gebruikt voor sport- en ook jeugdactiviteiten, wat nu niet meer kan. 
 
 
 
 
 
 


